

## Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum	2019-03-26
Plats:	Orrliden
Närvarande	Pär Eriksson Alf Svensson Olle Nilsson Roger Gill Michael Petersson Maria Larsson Johan Sjöberg Satu Verlinna Lars Andersson Ulrika Kårefjärd Nina Lindström

Ej närvarande:

### 1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Pär förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.

### 2. Föregående protokoll

Protokollet från konstituerande mötet godkändes och lades till handlingarna.

### 3. Presentation av styrelsen

Vi gick varvet runt och presenterade oss för varandra.

### 4. Styrelsen och föreningens viktigaste punkter

#### a. Verksamhetsplan 2019

Vi tittade igenom årets verksamhetsplan.

#### b. Våra värderingar, vad står vi för, hur vill vi uppfattas

Vi tittade vidare på våra värderingar och anser att vi är en förening som har gott rykte. Vi borde även ha någon form av roll-up som talar om våra värderingar mm som välkomnar besökare på Orrliden.

De tränarträffar och kontaktföräldraträffar som vi har idag ska fortsätta men vi behöver komplettera med ytterligare föräldramöten där vi diskuterar mjukare frågor och ämnen. Även verksamhetsplanen

behöver förankras och lyftas hos tränare och kontaktföräldrar i ett eget forum.

c. *Långsiktiga och kortsiktiga mål*

Vid nästa möte tar vi upp frågan om Diplomerad Förening och hur vi går vidare, vem som ska vara huvudansvarig mm.

Pär har börjat skriva inlägg på hemsidan under parollen "Ordförande har bollen". Under högsäsong kommer det inlägg rätt tätt vilket uppskattas av alla inom styrelsen.

d. *Ungdomsverksamheten*

Vi har för tillfället ingen kommitté, men bör fundera på det inför framtiden.

e. *Seniorverksamheten*

Ser just nu lite glest ut på spelarfronten, men förhoppningsvis ordnar det till sig när gräset blir grönare. Thord fortsätter som huvudtränare.

Vi ser gärna att vi kommer igång igen med den fadderverksamhet vi försökte få igång för några år sedan. Vi fortsätter behandla frågan.

f. *Policys och handlingsplaner*

Vi tittade lite snabbt på våra policys och de må vara gedigna, men de måste förankras hos lagen och föräldrarna.

g. *Sponsring*

Vi har en lagd budget på 100tkr och redan nu är vi uppe i 70tkr. Det finns en stark önskan om att få in fler sponsorer.

h. *Kansliet och Caféverksamheten*

Arbetet fortskrider som vanligt och Maria hanterar inköpen till caféet. Samarbetet mellan kansli och styrelse fungerar bra.

i. *Styrelsen samarbetsformer*

Vi har lite nya utmaningar vi själva har valt att fokusera på och kommer att styra upp dessa de kommande mötena.

Sörmlandsidrotten har ett koncept som heter "Styrelsen på

träningsläger" och det kan vara något för oss att genomgå. Vi tar upp det vid nästkommande möten.

## 5. Avstämning av viktiga frågor – korta rapporter

### a. Orrliden skötsel och relationerna med kommunen

Vi behöver skapa en grupp som hanterar arenafrågor och har kontakt med kommunen. Vi **beslutar** att gruppen består av Maria, Lasse, Roger och Micke. Maria är sammankallande.

Vi saknar fortfarande maskiner för att sköta planerna och vi saknar även mål och avbytarbås. Maria ligger på för att få ordning på allt men det är dålig respons från kommunen.

Gången från skolan ner mot klubbhuset behöver arrangeras. Idag är det en lervälling och vi borde få till en grusgång, lägga plattor eller liknande. Maria kontaktar Tranab för att få till en lösning.

Vi behöver, till dess, få till av avreppning runt lervällingen. Micke tar ansvaret för det arbetet.

### b. Invigning 6/4, rapport arbetsgrupp

Vi kommer att gå parad från Rosenforsparken kl 10:00 med Gardet som frontar. Marie Svensson invigningstalar och när hon klipper banden kommer vi göra ett ballongsläpp på 100 ballonger. Därefter blir det fotbollsmatcher under hela dagen och Ekmans mat och event ser till att ha förtäring på plats. Vi serverar gratis kaffe.

Pär fixar en inbjudan för att få med alla lag i paraden. Han fixar även en inbjudan till media för att uppmärksamma vår invigning.

### c. Marias tid och ansvar under våren

Just nu är Maria sjukskriven till 75% och kommer så småningom minska ner till 50% för att sedan, efter tre månader, komma tillbaka på full tid igen.

### d. Förtidsröstning EU-valet

Vi tar denna punkt vid nästkommande möte.

e. *Tema tjejfotboll, inbjudan och föreläsning United 14/4*

Vi har fått inbjudan och bör vara representerade vid sammankomsten. Kallelsen/inbjudan har skickat vidare till lagen.

f. *Jubileumsfesten 26/10, rapport arbetsgrupp*

Vi lämnar punkten vidare till nästa möte men skickar med punkten kring konferencier för hela festen. Alla tänker till.

g. *Vaktmästarfrågan*

Vi behöver få en vaktmästare snabbt och Alf har haft en kontakt med IK Standard som kan tänka sig att ha en vaktmästare gemensamt med oss.

Tomas Eriksson hjälper till på timmar för stunden och vi kommer kontakta honom för att kontraktera honom på fyra timmar om dagen under ett halvår och därefter utvärderar vi.

Vi tar även in Sussie Dahl som grovstädar omklädningsrummen vid punktinsatser.

## 6. **Skrivelser**

Arbetsgivaralliansen har skickat in om försäkring för styrelsen. Roger tar del av detta.

## 7. **Övriga frågor**

Maria har tittat över eventuell ansökan om skyltlov men eftersom vi tidigare haft skyltar så är det ingen nyuppsättning som kräver lov, men Maria kollar vidare med kommunen.

F03/04 önskar få "byta" bidraget för matchtröja för att investera i skaljackor istället. Styrelsen **beslutar** att godkänna bytet.

## 8. **Mötets avslutning**

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:

- Roll-up med klubbens värderingar
- Förankring av värderingar, policys och verksamhetsplan i lagen
- Diplomerad förening
- Fadderverksamhet herrlaget
- Styrelsen på träningsläger
- Gången från skolan förbi/genom planerna
- Förtidsröstning EU-valet
- Fortsättning i frågorna kring Jubileumsfesten

- Vaktmästarfrågan
- Skyttlov

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

\_\_\_\_\_  
Nina Lindström

\_\_\_\_\_  
Pär Eriksson